
P RoTo KoŁ
Z VSESJI RADY MIEJSKIEJ

w MAŁoMIcACH
z dnia 28 grudnia 2006r.

V sesja Rad) M iej skiej ̂ odb) ła się w sali posiedzeń l rzędu Miejskiego
i rozpoczę|a się o godzinie |0''.

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych'
Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

W sesji uczestniczyli: Pani Małgorzata Sendęcka Burmistrz Małomic, Pan wincenty
chłostowski sekJetarz Gminy, Pani Barban Kurowska Skarbnik Gminy, Pan A.rtur
Feliński Kierownik Miejskiego Zakładu Gospodarki KomLrnalnej w Małomicach, Pani
Renata Rynkiewicf Dyrektor Przedszkola Publicznego w Małomicach. Pan
Aleksarrder Piaskowy Dyrel:tor szkoIy Podstawowej w Chichach, Pan Zdzisław
PilarsK DyreLror Zespołu Szkół' Pani Genowęfa Malarrowska Przewodnicząca
Zarządu Samorządu Mieszkańców *' Małomicach. przewodniczący organów
wykonawczych jednostek pomocniczych, radni.

Do pkt 1

Otwarcie sesii.

PĘewodnicząc), Rdd), Miejskiej rdd,|y Jdcek Poldk dokonał oŃłarcia V sesji
Rady Miejskiej w Małomicach'

Powitał wszystkich zaproszonych gości: Panią Małgorzatę Sendecką
Burmistrza Ma'łomic, Pana wincentego chłostowskiego Sekretarza Gminy, Pani4
Barbarę Kurowską Skarbnika Gminy, Pana Arhrra Felińskiego Kierownika
Miejskiego Zakładu Gospodarki Komrrnalnej w Małomicach, Panią Renatę
R1nkiewicz Dyrektora Przedszkola Publicznego w Małomicach, Pala Aleksarrdęra
Piaskowego Dyrektora SzkoĘ Podstawowej w Chichach, Pana Zdzisława Pilarskiego
Dyrektora Zęspołu Szkół w Małomicach, Panią Genowefę Malanowską
PrzewodniczącąZanądu Samorządu Mieszkanców w Małomicach, przewodniczących
olganów wykonawcfych jednostek pomocniczych, gospodarzy sesji Panie i Panów
Radnych (lista zaproszonych gości stanowi zalącznik do protokołu).

Pnewodniczący Ra.Iy Miejskiej oświadczył, że na stan 15 radnych w sesji
uczestniczy 13 radnych, zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych
uchwał i postanowień'



Do pkt 2

Pr zed staw i e ni e po rzad ka o brad.

Przewodnicx,ący Rady Miejskiej rud y Jacek Polak przedstawił' proponowany
porządek obrad V sesii (w załączeniu do protokołu)'
Poprosił o zgłaszanie propozycji do proponowanego porządku obrad'

Przewodniczący Ratly Miejskiej wnioskował o wykśIenie z pkt. 7 porz4dku
obrad projel.tu uchwały w spra.wie pomocy publicznej _ de minir,,is udzieląnej w

lołmie g w podatk,l od nieruchomości .IIą pnedsiębiorców inweslujących i
twotzqcych,,owe miejscn pracy n lefe\ie gminy Mdomice uzasadniając, że Komisja
Rewizfina, Radni pżełozyli rozpatzenie projektu uchwały na następne posiedzenie
Komisji w celu dopracowania w szczególności w części rozstrzygającej o sposobie
naliczeńa u|gi. poprzez uproszczenie porłyższego zapisu

Płzewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.

Głosowanie: za _ l3 radnych, przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej oświadcz1ł, że wniosek został przyjęty'

Prze|qodnicząc! Rdtly Miq;s/rlej rłnioskował wykeś|enie pkt.8. Zatwie lzenią
taryf dla zbiorcwego zdopatfzenic 9 woię i zbiofuwego odprowadzenio ścieków
uzasadniając, że radni na posiedzeniu Komisji zaproponowali przełoż1ć rozpatrzenle
projektu uchwały na następne posiedzenie Komisji w celu przeanalizowania i
szczegółowego zapoznania się'

Przewodniczący Rdl]y Miejskłej podda| pod glosowarrie zgłoszony wniosek.

Głosowanie: za _ I 3 radnych' przeciw - 0 radnych' wstzymało się 0 radnych

Przeworlniczący Rfu1y Miejskiej oświadczył' że wniosek został przyjęty

Burrzistrz wnioskowała o wprowadzęnie w pkt.7 projektu Dchwaty w sprawie
ptzejęcio pruwa vłąsności niefuchomości zabu.]o|,anej (położo,|d w Małomicach
ul.Kościuszki Nr 3 ,

Prze|lodhiczący Rad! Miejskiej pod'dał'pod głosowanię zgłosuony \ł'niosek'

Głosowanie: za _ l3 radnych' przeciw _ 0 radnych, wstrzymało się _ 0 mdnyct.

Ptzewodniczący Rady Miejskiej oświadczył, że wniosęk został ptzyjęty

Pruevodniczący Ratly Miejskiej qnioskował o 1vpro.\ł'adzenie projęktu
lchwały o ttchylenie t.chwaty z,nieł|iąjącej uchwałę w sprąwie unidh stalulu G,,|ihy
M.lło,flice, informując, że grupa Radnych złołła wniosek w splawie uchylęnia
uchwały w sprawie zmięniającej statut Gminy Małomice' fgodńe z opiDią Radcy



Prawnej nie można podjąć takiej uchwały należy \łprowadzić uchwałę wprowadzającą
stare zapisy Statutu Gminy.

Radny Jan Cichąttowicz zaploponował projekt uchrvaly w splawie zmian
Stafufu Gminy Małomice wprowadzić na nastwnąsesję.

Pnewodniczący Rady Miejskiej poddał pod glosowanie poządek obrad sesji z
naniesionymi zmianami.

Głosowanie: za_ 13 radnych. Przeciw - 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Pł7ewodniczący Rtttly Miejskiej oświadczył, że porządek z naniesionymi
zmianami został pżyjęty (w załączeniu do protokołu)'

Do pkl 3

Przviecie orotokołu z III sesii, która odbvła sie 14, 12, 2006r', IV sesii, która
odbvla sie 28. 12. 2006r.

PĘewodniczący Rnd}, Miekkiej poinformował, że komisja sprawdzająca
protokoły w sk.ładzie: Radny Henryk Bałuczylxki. Radna Alina Benedyk' Radny Jan
Cichanowicz zapoznała się z prctokołem z III sesji Rady Miejskiej z dnia 14 grudnia
2006 roku i lV sesji Rady Miejskiej z dnia 28 $udnia 2006 roku nie wniosła uwag.

Pnewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu
z III sesji Rady Miejskiej z dnia 14 grudńa 2006 roku i IV sesji Rady Miejskiej z dllia
28 grudnia 2006 roku.

Głosowanie: za 13 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

P|zewo.lniczący Rod! Miej|kiej oświadczył, że protokół z III i Iv sesji został
prz-yJęty'

Przewodniczący Rddy Miekhiej pizedstawił skład Komisji sprart.dzającej
pnrvidłowość plotokołów w I kwańale 2007 rokujn'

l. Radny Jacek Grzelak
2. Radny Józef Karpiński
3. Radny Krzysaof Kohon

Do pkt 4

Informacia Burmistrza z okresu miedzvsesvinego i sprawoztlanie z
wvkonania uchwał.

Pnewodniczący Rady Miejskiej udzie|i| głosu Pani Burmistrz Małomic.



Burmisttz p|zedstawiła informację z okresu międzysesyjnego za oklęs styczeń 2007r.
oraz sprawozdanie z wykonania uchwał (w załączeniu do protokofu).

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie p}'tań stwierdzając' że
nie ma p)'tań przeszedl do następnego punktu porządku obrad sesji.

Do pkt 5

Informacia Przewodniczqceso Radv Mieiskiei w okresie miedzvsesv i nv,
Przewodniczqcei K omi si i R ewizv i ne i.

PĘewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z realizowanych
zadań za okres 28 grudnia 2006I. do 29 stycznia 2007 roku.

l. W dniu 06 stycznia 2007 loku uczęstniczył w spotkaniu opłatkołym Koła
Związku Kombatantów RP i Byłych więzniów Politycznych w Małomicach'

2' w dniu 25 stycznia 2007loku uczestniczył w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w
poszerzonym składzie.

3. Przygotowywal porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Małomicach.

4' Przygotowanie i przekazywanie wniosków, interpelacji i ttchwał podjętych przez
Radę Miejskąna IV sesji Rady Miejskiej'

5' Pełnienie dłżuru przez Przeuodniczącego Rady Miejskiej od godziny 1300do
godziny l5"'w każdy piątek rt' trakcie pełnieńa dyżuru nie zgłosił się Źadcn
mieszkaniec gminy.

Ptzewodnicząca Komisji Rewizyjnej rudna AIi,,a Bened!k oś\\iadczyła. że komisja
odbyłajedno posiedzenie w poszerzonym składzie w dniu 25 stycznia 2007 roku,
opiniowała projekty uchwał' pozostali Radni zapoznali się z projektami uchwał, któIe
przedsta\Ąiane są i podejmowane na dzisiejszej sesji.

Prxewodnicxący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie pytań stwierdzając, że
nie ma p}.tań przeszedł do następnego punktu porządku obrad sesji.

Dotk t6

PĘewodniczący Rn.ly Miejskiej poptos]Lł o zgłaszanie interpelacji i zapy,tań.



Rddt )/ Jdtt Cichdnowicz

Wnioskował o naplawę rul spusto$Tch odprowadzających wody opadowe na
budyntu ośrodka Zdrowia w Małomicach.

Ra.lfid Aliha Behe.lyk

Złożyła pisemne interpelacje Klubu Radnych '' FORUM'' p.osząc o pisemną
odpowiedź ( w załączeniu interpelacje) o heści jn:

l ' Kto zlecił Seketarzowi prowadzenie dochodzenia w sprawie rzekomego wypadku
w szkole?

2. Dlaczego zakupione lampy uliczne rozdysponowano bez konsultacji z Rad6 mimo
wcześniejszych deklaracji ze strony p. Bulmistlz?

3. Zjakich pieniędzy szykowanyjest nowy gabinet p' Burmistrz i zjakich zakupiono
meble? Nie było widaó zakupu w uchwałach dotyczących zmian w budżecie

4. Dlacfego w sobotę służby porządkowe spóŹniły się z odśnieżaniem Małomic?

5. Dlaczego sprzątający ulice sprzątają tylko ul' Kościusfki i Piastowską? Kto
decyduje o Ęm gdzie kierowani sąpracownicy i kto sprawuje nad nimi nadzór?

6. Kto jest odpowiedzialny za to. że w Intemecie ńe było zeznań podatkolłych
byłego Przewodniczącego Rady p. Cichanowicz?

Pruewodniczący Rltd! Miejskiej poptosił o zgłaszanie p}tań stwieldzając, że
nie ma p}'tań przeszedł do następnego pun|.tu porządku obrad sesji.

Do pkt.7

Podiecie uchwał w sorawie:

złnieniaiqct uchwałę w sprawie odDłatności za pobvt dzieckg ||,
Przedszkolu Publicznvm w Mtłomicach i oddziałach Przedszkolnvch;

Przewodnicząc! Ra.Iy Miekkiej poprosił o zgłaszanie uwag do projektu
uchwały' stwierdzając' że nie ma uwag pŹystą)ił do przedstawienia projektu uchwĄ
w sprawie zmieniająca uchwałę w spmwie odpłatności za pob}'t dziecka w
Pżedsfkolu Publicznym w Małomicach i oddziałach Przedszkohych ( w załączeniu
do protokofu).

Udział w obradach sęsji zgłosił Radny Roman Marciniaka stan mdnych 74

Przeworlnic1qcy Rady Miejskiej podd'alprojekr uchwaIy pod głosort alie'



Glosowanie: za - 14 radnych' przeciw . 0 radnych. wstrzymało się' 0 radnych

P|zeworlnicząc! R.,.Iy Miejskiej ośw|adczył, że uchwała została podjęta'

wyraż'enio zgodv na nabvcie nieruchomości niez(budowonei nołoż,onei w
Bobrzanach:

Przewodniczący Rady Miejskiej poptosil o zgłaszanie uwag do projektu
uchwały' stwierdzając, ie nie fta uwag przystą)ił do przedsta.\ł'ienia projektu uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej w
Bobrzanach ( u'załączeniu do protokołu). Plojekt uchu.ały dotyczy wyrażenia zgody
na nabycie nieruchomości niezabudowanej położonej. w Bobrzanach z
przeznaczeniem na budowę parkingu prz.v cmentarzu.

Pąewodhiczący Rad! Miejskiej pod'd'ał wojekl uchwały pod głosorł'anie.

Głosowanie: za _ 14 radnych. przeciw - 0 radnych. wsnzymało się 0 radnych

Ptzewodniczący Rady Miejskiej oświad'czył. że uchwała została podjęta

upoy,gż,nienia Przewodniczqceeo Rgtlv Mieiskiei w Małomicach do
dokonvwania czynności w sprgl,ach z zakresu prawa Dracv w stosunku
do Barmistrza Małomic

Pfze|,o.lnicząc! Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie urvag do projektu
uchwały, stwieldzając. żę nie ma uwag przystąpił do przedstawienia projelrtu uchwały
w splawie upoważnięnia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Małonricach do
dokonywania czymości w sprawach z zakesu prawa pracy w stosunku do Bumlistrfa
Malomic ( w załączeniu do protokołu).

Prxewodniczący Rody Miejskiej podd,ał projekt uchwały pod głosowanie'

Głosowanie: za 12 radnych' przeciw. 0 radnych, wstrzymało się 2 radnych

Pnelvodtticzqcy Rady Miejskiej oś*tadczył. że uchwała została podjęta.

powolania Komisii Budżetu, Gospodarki i Spraw Spotecznvch Radv
Mieiskiei w Malomicach

Przevodniczący Rldy Miejskiej ptzypomniał, że zgodnie z uchwał4
Nr IT/4/2007 Rady Miejskiej w Małomicach z dnia 06 grudnia 2006 roku w sprawie
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Małomice zmieniono
zapisy:

$ l8 Rada posołuje następujące stałe komisje:



1) Budżetu' Gospodarki i spraw Społecznych.
2) Rewizyjną

W pracach Komisji Budżetu, Gospodarki j Spraw Społecznych uczestniczą
przewodniczący organów rry'konawczych jednostek pomocniczych.

$ 74 Pracami stałych Komisji Rady kierują przewodniczący komisji lub zastępca
przewodniczącego rłybrany przez Radę'

s 82 Przewodniczącego i zastępcę przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera
Rada.
Uchwała została opublikowana w Dzienniku Urzędo\'lym woje\łództwa Lubuskiego
Nri, pozl w dniu 04 stycznia 2007 roku i 18 stycznia 2007 roL-u dokonane zmiany
uprawomocniły się. Zgodnie z ustalęniami na poprzedniej sesji Komisje Rady będą
liczyć 7 osób.

Przei'o.lniczący Rarly Miejskiej poptosił o zgłaszanię kandydafur.

Rnd y Krzyszlof Kokon zwrócił uwagę' Źe nie było ustalane, ie Komisje będąliczyć po

7 osób'

Przewo.lniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie lvniosków dotycfących
składu liczborłego Komisji Budżefu' Gospodarczej i Spraw Społecznych'

RL.I|,y Jacek Grzeldk Wnioskował 7 osobo\ły skład Komisji Budżetu. Gospodarczej
i Spmw społecznych.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony
przez Radnego Jacka Grzelaka.

Głosowanie: za 8 radnych, przeciw _ 6 mdnych, \ł'st.zymało się 0 radnycb

Pfzewodniczący Rady Miejskiej oświadczył' Źe lvniosek został przyjęty,
Komisja Budietu, Gospodarcza i Spraw Społecznych będzie liczyć7 członków.

Płzewodniczący Rad! Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji
Budżetu, Gospodarczej i Spraw Społecznych, p},tając kandydatów' czy . '{yftiają
zgodę.

Do Komisji Budżętu, Gospodarczej i Spraw Społecznych zgłoszono kandydatuę:

1' Radnego Jacka Grzelaka wyraził zgodę
2' Radną Annę Hanasiuk _ wyraziła zgodę
3' Radnego Krzysztofa Sakrrtę wyraził zgodę
4. Radnego Jana Cichanort'icza wyraził zgodę
5. Radną Stefarrię MĄchę wyraziła zgodę
6. Radnego Klzysztofa Pawlec _ wyraził zgodę
7. Radnego Rafała Regułę _ spóźni się na obrady

Płzewodniczący Rarly Miejskiej oglrosił ptzerwę w obradaclr sesji po przerwie
wznowił obrady przechodząc do kolejnego projektu uchwały ze względu na
spóźnianie się Radnego Rarala Regub '



plonu prscv Komisii Rewizvinei Radv Mieiskiei na rok 2007

Przewod,,icząq) Rgdy Miejskiej przedsta\łił projekt uchwały rł' sprawie planu
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej narok2007 ( w załączeniu do protokołu)'

Rodny KrqlsxoJ Kołol wnioskował o wprowadzenie w planie pracy w I kwańale
puŃtu dot. Przeplowadzenia kontroli w Miejskim Zakładzie Gospodalki Komunalnej.

Ptzewodnicząca Komisji Rewi4:jnej wyjaśniła' że w pJanie pracy na I kwartał ujęto
dułe kontrolę tj. Kontola w oSP Małomice, Przejęcie i sprawdzenie sprawozdania
Gninnej Komisji Wyborczej z wyborów samorządowych z dnia 12'11.2006 roku i jest
to llystarcfające' Kont[olę MZGK można prze|ozyć na irmy okes. W III krvartale
zaplanowano kontrolę ośrodka Pomocy Społecznej.

Rdrlty Krąyszfur Kohoł zaproponował ujęcie kontroli w II kwaltale, ponieważ przy 7
osobowy'm składzie Komisji kontrole zostaną sprarr.rrie przeprowadzone.

Pfzewo fticzącd Komisji Rewizyjnej ośrviadczyła. że Komisje Rex'izyjną nie mozna
dzielić, pońewaz przeprorładzane kontrole po\łinny być prowadzone w pełnym
składzie'

Radny Kąłsztof Kolton zaproponował kontrolę w III kwartale.

Przewodnicząco Komisji RewiĄlh,ej wyjaśniła, że w IlI kwartale zaplanowano
kontrolę ośrodka Pomocy Społecznej.

Radny Kłzysztof Kołtor podtrzymał wniosek o przeprowadzenie kontroli MZGK w III
kwańale'

Pr7ewodnic7,ący Rdd), Miejskiej poinformort'ał. że chwilowo zwo|nił się
Radny Krzysztof Pawelec w obradach uczestniczy,lJ radnych Przedstawil wniosek
Radnego Krzysfofa Kohona dot.Wprowadzenia do planu pracy Komisji Rewizyjnej
w lll kwaltale kontfo|i Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej.

Udział w obradach zgłosił Radny Rafał Reguła w obradach uczestniczy,ly' radnych'

Płze,9o.I,licząca Rad! Miejskiej podda|ł pod głosowanie wniosek.

Głosowanie: za _ 6 radnych' przeciw _ 8 radnych, wstrzymalo się 0 ladnych

P|zewo.Iniczący RąIIy Miejskiej oświadczył' że wniosek nie został przyjęty.

Udział w obradach zgłosił Radny Krzysztof Pawelec _ w obradach uczestniczy 15
radnych.

Pnewodniczący Rad! Miejskiej poddałprojekt uchwaĘ pod głosowanie.

Głosorvanie: za 8 radnych, przeciw - 7 radnych, lł'strzymało się _ 0 radnych

Ptzeworlhiczący Rąd! Miejskiej oświadczy|. że ucbwała została podjęta.



powołania Komisii Budżelu' Gospoddrki i sprurw sDolecznvch Rgtlv
Mieiskiei w Malomicach-ciqg dąlsn

Ptzelpodniczący Rat]y Miejskiej a93Ąa| Radnego Rafała Regułę. czy uyraża
zgodę na kandydowanie do Komisji Budżetu, GosPodarczej i Sprar,r' Społecznych.
Radny wyraził zgodę.

Radny Jan Ciclnnowicz zaproponował przegłosować cały skład kandydatów
zgłoszonych do Komisji BudżeflL Gospodalczej i splaw Społecznych'

Płze|'odtlicząq| Rady Miejskiej poddał pod głosowanie ploponowany skład
Komisji BudŹetu Gospodalczej i Spraw Społecznych.

cłosowanie: za _ l5 radnych, przeciw - 0 radnych' wstŹ},rnało się _ 0 radnych

Przewodniczący Rarly Miejskiej oświadczył, że jędnogłośnie Powołano
Komisję Budżetu' Gospodarczą i Spraw Społecznych rv składzie:

Radny Jacek Grzelak
Radna Anna Hanasiuk
Radny Krzysztof Sakuta
Radny Jan Cichanowicz
Radna stefani Małycha
Radny KrzysŹof Pa\ł'lec
Radny Rafał Reguła

Pnewodniczący Ratly Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatów na
Przewodniczącego Komisji'

Na Przewodniczącego Komisji zgłoszolro kandydaturę:

l . Radnego Jacka Grzelak - r'ryraził zgodę

Prze|!,odhicząc! Rd.ly Miekkiej poddał pod głosowanie wybór
Przewodniczącego Komisji Budżefu Gospodarczej i Spraw Społecznych.

Głosowanie: za 9 radnych' przeciw. 6 radnych' rvstrzymało się _ 0 radnych

Przewodniczący Rndy Miejskiej ośN|adczył' Źe na PŹewodniczącego Komisji
Budżetu, Gospodalczej i Spraw Społecznych łybrano Radnego Jacka Grzelak.

PĘewodnicząc), Rady Miejskiej poprosi| o zgłaszanie kandydatów na Zastępcę
Przewodniczącego Komisji.

Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji zgłoszonokandydaturę:

l. Radnego Krzysztofa Pawelec . nie w}raził zgodę
2' Radnego Jana Cichanowicza - nie wyraził zgodę
3' RadnąAnnę Hanasiuk - nie wyraziła zgodę



4. Radnego Rafała Regułę
5' Radną Stefanię MĄcha

. nie wyraził zgodę
- wyraziła zgodę

Przewodnicząq) Rady Miekkiej poddał pod głosowanie wybór
Zastępcę Przewodniczącego Komisji Budżefu Gospodarczej i spraw Spolecznych.

Glosowanie: za _ 8 radnych, przęciw . 7 radnych, wstrzymało się _ 0 radnych

Ptzewodniczący Rady Miejskiej oświadczy|, że na zastępcęPrzewodniczącego
Komisji Budżetu, Gospodarczej i Spraw Społecznych wybrano Radną stefanię
Małycha'

Przewodniczqq| Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w spmwre
powołania Komisji Budżefu, Gospodarki i Spraw SpoIecznych Rady Miejskiej w
Małomicach (w załączeńu do protokołu) i poddał pod głosowanie.

Głosowanie: za _ l 1 mdnych' przeciw - 4 radnych, wstrz}.mało się _ o ladnych

Przewodniczący Rad! Miejskiej oświadczy|. ż€ uchwała zostala podjęta.

ustalenfu regulaminu przvznania nauczvcielom dodalków i innvch
elementóy) l, placó||'koch oś|!i

Przewodniczący Rady Miejskiej plzedstawił projekt uchwaly w spruwre
ustalenia regulaminu ptzyznania nauczycielom doda&ów i inn},ch elementów
wynagradzania w placórvkach oświatowych plowadzonych pżez Gminę Małomice
( w załączeniu do protokołu).

Przewodniczący Rady Miejskiej otwolzył dyskusję nad projektem uchwały,
zamknął dyskusję i poddał plojekt uchwały pod głosowanie'

Głosowanie: za 14 radnych, przeciw - 0 radnych, wstzymało się _ l radny

Pnewodt|iczący Rady Miejskiej oświadczy|. że uchwała zostala podjęta.

unian budżetu eminv na 2007 roh

PĘewodniczący Rą.], Miejskiej przedstawlł projekt uchwały w sprawie zmial
budżefu gminy na 2007Iok ( w załączeniu do protokotu)'

Paewodniczący Ra.Iy Miejskiej otworzył dyskusję nad projektem uchwaty,
zamknął dyskusję i poddał pĄeltt uchwały pod głosowanie.

przez Gmine Mgłomice
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Głosowanie| za _ l5 ladnych, pŻeciv/ - 0 radnych, wstrzymało się - 0 radnych

Przewodniczący Rady Miejskiej ośwj'adczył, Źe uchwała została podjęta'

Wzeiecia prawg własności nieruchomości zab udowanei

Sekfetatz ofiówił projekt uchwały wyjaśniając procedurę przejęcia njęruchomości
przez Gminę połoŹonej w Małomicach ul'Kościuszki 39' zwtócił uwagę na fakt, iż
Gmina będzie musiała zabezpieczyć środki na pokrycie kosztu zakupu nieruchomości
w wysokości ustalonej w ogłoszeniu o II przetargu' który nie doszedł do skutku.
Kwotę niniejszą po potrąceniu kosztów egzekucyjnych Sąd z*róci Gminie i w ten
sposób Gmina stanie się właścicielem tej nieruchomości i będzie mogła nią
zadysponowaó' Jak wynika z informacji posiadanej przez Urząd wynika, że Gmina
jest jedynym wierzycielem dłużnika, co oddala niebezpieczeństwo. że wpłacona kwota
pżez Gminę podzielona zostanie na większąi]ość wieŹycieli.

Płzewodniczący Rady Miejskiej przedstawił plojekt uchwały w sprawie
pżejęcia prawa własności nieruchomości zabudowanej ( w załączeniu do protokołu).

Przeworlniczący Rody Miekkiej otworzył dyskusję nad projektem uchwały.
zamłnął dyskusję i poddał projekt rrchwały pod głosowanie'

Głosowanie: za_ 14 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się 1 radnych

Przewod,liczący R..dy Miejskiej oślviadczył. że uchwała została podjęta.

Do pkt I

Informacia z prac Radv Powiou Żagońskiego.

PĘeworlniczący Rądy Miejskiej poptosił kadnego Rady Powiatu Zagańskego,
p. Eugeniusza Barylaka o przedstawienie informacji z prac Rady Powiatu
..,agansKlego.

R.l.l|,), Rądy Po|\iatu Zagańskiego p. Eugeniusz BaryIhk poinformował, że w dniu
27 grudnia 2006 roku odbyła się sesja Rady Powiatu Zagańskiego, której tematem
było:
- ilformacja z ptac Zarządu Powiatu Żagańskego;
- rofpatlzenie wniosków do budżętu na 2007 rok między innymil
l ' do1inansowanie Klubów spolto\ł'ych, zespołów : Klub Wiking z Małomic otrzymał
klvotę 2'000 fłotych;

2.Palafia Polsko-Katolicka w Małomicach złożyła Wniosek o dofinansowanie
planowanego remontu obiektu. lecz nie została podjęta decyzja, gdyŹ nalezy w tej
splawie podjąć uchwałę.

. podjęto uchwały w sprawie:

l1



1. zmian budżefu powiatu iaganskiego;

2. udzieleńa pomocy finarrsowej dla Gminy Iłowa;

].przejęcia programu współpracy Powiatu Zaganskiego z organizacjami
pozarządowyni i podmiotami, o których mowa w alt.3 ust.3 ustawy z dnia 24
kwietnia 2003 roku o działalności poĄ'tllr publicznego i o wolontariacie w 2007 roku;

- ustalenia regularninu okęślającęgo nięktórę zasady \łynagradzaniazap|acęofiz
stawek i zasady przyznawania dodatków do \łynagrodzeń, wynagladfańa za godziny
nadwyrriarowe i godziny dolaźnych zastępstw ońz ptzyznawanja nagród i innych
świadczeń wynikających ze stosunku placy dla nauczycieli zatrudnionych w
jedrrostkach organizacyjnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat
zagansKl;

- odwołania s€ketarza Powiatu;

- powołania SeketaŹa Powiatu.

Pobformował, że w dniu 04 lutego 2007 roku odbędąsię wybory do Łb Rohiczych w
miejscowości Chichy rł godzilach od 800-|800.

Rddny Ja,' Cichąno|vicz przeprosił w imieniu Radnego Rady Powiatu Marka Janasą
że nie może uczestniczyć w sesji, przekazał informację z prac Rady Powiatu
( w załączeniu do protokołu), podziękował za zaproszenie na sesję'

Do pkt.g

Interpelacie i zgpvtania mieszkańcó|p,

Przewodniczt1cy Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie interpelacji i pyń,

Prze,9odt,icząc, Rady Miejskiej yzekazał p. Burmistrz zgłoszon€ zap)tania
Komendanta oSP Lubiechów dot. Remizy oSP Lubiechówjn:

I. brakuje li-nki samoranrnkow ej:
2. uszkodzona jest drabina;
3. brakuje zablkowej syreny oddanej do konserwacji;
4' Komendant obj{ł rcmizę w 2003 loku bez protokołu przejęcia.

Do ptk.10

Wnioskt

Przevodniczący Rady Miejskiej poptosił o zgłaszanie wniosków'
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Radny .Iącek Gtzelok

Wnioskował o zorganizowanie w najbliższym czasie w dogodnym terminie spotkania
z przedsiębiorcami w celu dopracowania projektu uchwały w splawie Pomocy
publicznej _ de minimis udzielanej w formie ulg w podatku od nieruchomości dla
przedsiębiorców inwestujących i tworzących nowe miejsca placy na terenie gminy
Małomice.

Radny Kt4łsztd Kokon

Wnioskowal o umieszczenie w miejscu ogólnie przyjętym ( tablica ogloszeń) wykafu
osób fizycznych i prawnych' którym Burmistrz Małomic umorzył podatek w rok
2006.

PĘewodnicząc! Rądy Miejskiej wnioskon,al:

I. Przygotować pisemną informację dot. zaległości podatkowych przedsiębiorców
działających na teIenie gminy. I|u, najaką kwotę sązadluzeni ijakie działann w
stosunku do dłużników zostanąpodjęte'

2. w}.konać remont ( naprawę) dachu na remizię w Lubiechowie, dokonać lustracji
splzęfu , uzupełnić braki.

3' wykonać naprawę, modernizację przystanków autobusowych przy ul. Plac
TysiącIecia. PIac Konsrytucji j Maja'

Rldt|y Romin Mdrciniaka złoĄll pisemne interyelacje Klubu Radnyclt ',Forum''jn:

l. w trosce o bezpieczeństwo dzieci dojeżdżających do szkół, wykonać przecinkę
d.zew rosnących w poblizu przystanków autobuso\łych w miejscowości
Lubiechów i sliwnik.

2. odświęzyć tablice ogłoszeniowe na tereńe calej gminy.
3' Włączaó do prac Komisji Prz€talgow],ch powoływanych w Urzędzie' Radnych ze

wszystkich klubów.
4. Na spotkanie z prowadzącymi działalność gospodarczą zaprosić przedsiębiorców z

terenu calej gminy. nie ryIko z Małomic'
5. Zolganizować na terenie gminy zbiórkę odpadów wielkogabar},towych'

Do pkt.l1

Orlpowiedzi na interpelacie.

Przewodnicxący Rady Miejskiej poprosił Burmistrz o udzie]enie odpowiedzi
Da zgloszone interpelacje.

Blrmis|tz oświadczyła, że odpowiedzi na zgłoszone inte1pelacje i wnioski udzieli w
terminie lla Diśmię'

l_l



Do pkt 12

I nformaci e i o św iad czenio.

Przewodnicząc, Rotly Miejskiej rodny Jacek Polot poprosił o zgłaszanie
informacj i.

Prze|,odnicząc! Ra.ly Miejskiej poinformował Radnych, że w m-c lut.ym i
marcu 2007 rol..u odbędą się zebrania wyborcze sołtysów i Rad sołeckich w mieście
Małomice wyboru Przewodniczącego Zarządu i samorządu Mieszkańców oraz
zalządu ( telminarz w załączeniu do protokołu).
Poprosił Przewodniczących Klubów Radnych'' Nasze Miasto'', '' Nasza więś'' o
uzupełnienie podpisów na zgłoszeniach'
Poinformowal, że do dnia |0.02.200,1 roku można składać zapisy chętnych Radnych
do wzięcia udziału w V Halowym Tumieju Piłki Noznej.

Butmistłz poirtfotmowała, że w dniu 23 lutego 2oo7 roku o godzinie l5r0 odbędzie się
spotkanie z przedsiębiorcami w sprawie pomocy publicznej _ de minimis udzielanej w
formie ulg w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców inwestujących i
twofzącycb nowe miejsca pracy na terenie gminy Małomice. Komisja Budżetu,
Gospodarcza i Spraw społecznych odbędzie posiedzenie, wypracuje projekt uchwały.

Pnewodnicząca Ko,tlisji Rewi4yj,,ej Alina Benedyk poinformowała, że 01 lutego
2007 roku o godzinie 1300 zgodnie z plarrenr pracy na I kwańał odbędzre srę
posiedzenie Kornisji Rewizyjncj w sprawie przeprowadzenia kontroli w zakesie
Przyjęcie i sprawdzenie sprawoulania G,ninnej Koł,lisji Wyborczej z wlborói,
samorzą.to|9J/ch ztl id I2'I I.2006 rohu.

Do Dkt 13

Zokończenie

Przewodr,iczący Rady Miejskiej oświadczył' żę porządęk obrad został
wyczeęany i zamkrrął sesję Rady.

Sesja zakońcla się o godzinie 1220
Na tym protokół zakończono i podpisano.
Protokół zawiera 15 ponumęrowanych strcn.
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